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Verslag  

1. Goedkeuring verslag 9 maart 2022 

2. Info –avond Nepal – 26 april  

Organisatie 

 

- Waar? Gemeentehuis 

De raadzaal wordt klaar gezet. Wij komen met z’n allen om 19u naar het gemeentehuis. 

- Reclame: vanaf deze week voeren wij met z’n allen reclame voor deze activiteit – 

iedereen spreekt zijn contacten aan 

In de nieuwsbrief van 26 maart vindt men een aankondiging 

Boodschap komt ook op de elektronische borden 

Gerd licht haar leden in 

- Film en info-avond kan men live meemaken maar ook via stream.  Mensen kunnen 

inloggen via you tube 

- We zetten een mandje bij de inkom als vrije bijdrage 

- Wereldwinkel biedt een drankje aan 

- Het welkomstwoord wordt verzorgd door schepen Hans Crol  

- Het slotwoord is voor Gerd en Herwig  

- Patrick neemt contact op met cameraman van Nepalorganisatie voor de film en het 

streamen 



3. Activiteiten van de deelorganisaties 

20 maart babbel en smulevent tvv Zuid-India – Den Deigem  

26 maart trappistenavond Bolé Bolé – Bosuil Schiplaken  

23 april wijnproefavond 11.11. 11 en Wereldwinkel – CC De Pastorie Hever 

26 april Noord-Zuid  - info en filmavond Nepal – gemeentehuis Boortmeerbeek 

1 mei  Wereldwinkel – Gildezaal Boortmeerbeek 

8 mei moederdagontbijt – Bosuil Schiplaken 

 

4. Aandacht voor de vluchtelingencrisis Oekraïne 

 

Op de eerste plaats willen we onderstrepen dat we als Noord-Zuid ons volledig solidair 

verklaren met alle acties rond de Oekraïnecrisis. 

 

- Zaterdag 19 maart staat er een inzamelactie op het programma van 9 tot 1é aan de 

sporthal. Welke goederen moet nog duidelijk worden. 

- Particulieren willen gezinnen opvangen – zij verwittigen eerst de gemeente – ongeveer 

25 particulieren hebben reeds hun naam opgegeven 

- Eerste familie is al in Boortmeerbeek aangekomen 

- De gemeente heeft een lijst nagezien welke gebouwen in aanmerking komen om 

vluchtelingen op te vangen. Het huis van molen Servaes is momenteel het enige dat echt 

aan de normen voldoet 

- De LOI-plaatsen blijven terecht behouden voor de andere vluchtelingen  

- We keuren een financiële ondersteuning goed voor Oekraïne! 

Dit betekent dat wij eensgezind met 7 deelorganisaties zijn die elk 200 euro schenken en 

dat dit bedrag nog eens verdubbeld wordt door de gemeente. Die 200 euro is een 

voorafname van onze subsidies.  

In totaal maakt dit 2800 euro om onmiddellijk door te sluizen naar de hulporganisaties 

voor Oekraïne.  

Dit  geld kunnen we op de rekening storten van het consortium 12 12.  

- We voorzien nog een financiële actie maar dan pas na de zomervakantie; bijvoorbeeld 

door een ontbijt organiseren.  

- Er komt nog een ander voorstel als het vluchtelingenaantal in de gemeente serieus is 

toegenomen m.n.: Gerd is voorstander om buddyprojecten op te zetten. In het verleden 

heeft de gemeente deze al eens georganiseerd en…  overigens met succes.  

 

5. Fair Tradegemeente 

- De leden van noord-Zuid vragen naar de stand van zaken omtrent het koffie- 

engagement van de gemeente. Hans benadrukt dat de gemeente tot nu toe nog geen 

nieuwe koffie heeft moeten aankopen vermits er nog geen nieuwe evenementen zijn 

georganiseerd en bijgevolg ook nog geen nieuwe offertes heeft aangevraagd. 

Toch benadrukken de leden van Noord-Zuid dat de gemeente heeft beloofd om 

handelaars aan te schrijven en een voorstel voor het einde van het jaar (2021) klaar te 

hebben. Dirk Kops neemt contact op  met financiële directeur per mail en krijgt éénmaal 

een antwoord, maar nadien blijven de vragen onbeantwoord.  

De algemeen directeur van de gemeente formuleert op 14 september 2021 het 

volgende:  



 

“Het college van burgemeester en schepenen besloot gisteren over de aankoop van Fair Trade Koffie 

het volgende: 

“Het college van burgemeester en schepenen besloot in haar zitting van 9 augustus 2021 om, naast 

de gewone koffie van Koffie ROM, ook Fairtrade (Eerlijke Handel) Koffie aan het personeel aan te 

bieden en te gebruiken bij gelegenheden. Daartoe moet een aankoop worden gedaan bij een 

leverancier. Onder de totale waarde van 30.000,00 EUR zonder btw kan aangekocht worden tegen 

aangenomen factuur, maar de markt zou wel moeten geraadpleegd worden wil men correct tot 

aankoop van Fairtrade koffie komen. Het besluit werd genomen om aan de eerste voorwaarde van 

de erkenning als Fairtradegemeente te komen. om tot aankoop over te gaan besluit het college van 

burgemeester en schepenen aan de hand van de toelichting die de NGO Fairtrade zelf geeft over 

deze aangelegenheid de mogelijke leveranciers op het grondgebied Boortmeerbeek hun 

voorwaarden te vragen.  De praktische aanpak zal verder besproken worden met de financieel 

directeur en de coördinator van de Fairtrade-actie, Dirk Kops.” 

 

- Tot slot nog dit: Schepen Hans Crol onderzoekt de vraag van Noord-Zuid en houdt de 

adviesgroep op de hoogte welke stappen tot nu toe zijn ondernomen.  

Dit agendapunt wordt  de volgende vergadering opnieuw besproken. 

 

 

 

 

Volgende vergadering : dinsdag 10 mei in het gemeentehuis en online.  

 

 

Dirk Kops 

 

 


